
 Zápis OsV  č.: 2/2024 

OsV: Vnitřní město 

Datum:   30.9.2024 v 18 hod. 

Přítomni: J. Bilý, J. Dlouhý, D. Horáková, T. Horák,   T. Jursík, R. Sádlo, K. Svobodová, J. Špačková 
Lacinová, J. Šťastný – celkem 9 

Omluveni: L. Šťastná, V. Zadražilová, M. Seiferová, I. Šalátek, J. Obraz – celkem 5 

Neomluveni: M. Gygal – celkem 1 

Člen RM, ZM, 

hosté: 

Ing. Jiří Kukla 
xxx 

Příští jednání: neurčeno 

 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

  
1     Úvod 
2.    Shrnutí k bodům řešeným při minulém setkání 

3.    Volba nového předsedy 
4.    Různé/diskuze 

 

1 .Úvod 

Ing. Kukla seznámil přítomné členy OsV  s  rezignací Jany Buřičové  na funkci předsedkyně i členky osadního 

výboru a sdělil, že byl zastupitelstvem Města pověřen svolat OsV za účelem volby nového předsedy. Zároveň 

informoval přítomné, že počet členů OsV byl rozhodnutím zastupitelstva snížen na 15 členů. 
 
2.  Shrnutí k bodům řešeným při minulém setkání 
Ing. Kukla informoval o některých bodech, které byly řešeny na minulých setkáních OsV Vnitřní 

město. Poslední setkání se uskutečnilo dne 12.3.2024. Bylo zmíněno: 

-  v září 2024 byla odhalena lavička u Sv. Jakuba; 

- problematika parkování ve Vnitřním městě  (plán vytvoření parkovacích míst v lokalitě Na Valech,  

  realizace parkoviště v Uhelné ulici); 

-  v řešení omezení rychlosti v centru města; 

- pracuje se na dokončení dláždění a instalace nového veřejného osvětlení v ulicích Sedlecká a  

  Mezibranská 

- bude vyhlášeno výběrové řízení na architektonickou studii terminálu Kutná Hora – město; 

- plán akcí pod Vlašským dvorem v roce 2025; 

- probíhá rekonstrukce Zelenkovy vily na Masarykově ulici na sídlo Pečovatelské služby. 

 

3. Volba nového předsedy 

Členy OsV byl předložen návrh na zvolení nového předsedy, a to Ing. Josefa Dlouhého.  Pan Dlouhý 

svou nominaci přijal a byl následně schválen všemi přítomnými, a to 8 hlasy přítomných členů. 

 

4. Různé/diskuze 

Z diskuze vyplynul návrh pozvat p. Ladislava Šorčíka k získání informací o nové koncepci parkovacích 

systémů ve městě.   

Několik členů osadního výboru vzneslo připomínku, že neobdrželi e-mailovou  pozvánku na setkání.  

Z toho vyplynul úkol o prověření průchodnost zadaných adres IT oddělením. Dále přítomní napsali 

svoje aktuální adresy a svá telefonní čísla do seznamu pro Ing. Kuklu a p. J. Dlouhého. 

Protože na minulé dotazy a připomínky z 12.3.2024 nebylo ze strany města reagováno, jsou uvedeny               

v    nezměněné podobě i v tomto zápisu níže. 



 
 
 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

  
 

1)         Členové OsV žádají IT oddělení o prověření funkčnosti a průchodnosti zadaných adres.  

2)        OsV navrhuje vstoupit v jednání s provozovatelem WC a v zájmů návštěvníků parku a parku    

           samotného dojednat prodloužení otevírací doby. 

3)        OsV navrhuje při realizace kuličkového hřiště využít část prostředků na úpravu dojezdové  

           plochy skluzavky. Rozpočet a konečná cena hřiště není členům OsV známá. 

4)        V minule řešených připomínkách, dotazech a návrzích k projednání bylo uvedeno: 

Žádáme o vyjádření dopravního inženýra k těmto připomínkám zmíněným v zápis ze dne 

25.9.2023, a to 

a)  - ostrý roh (proti domu u Hurtů – budoucí parkoviště v Uhelné ulici) 

b)  - zrcadlo při výjezdu od kina 

c)  - rychlost v Tylově ulici a její možnosti omezení. 

Dle sdělení Ing. Kukly „ostrý“ roh v Sokolské ulici byl zadán zodpovědným orgánům k posouzení, na 

zbývající dva body nebylo reagováno. 

5)          Z jakého důvodu Rada města  neschválila zavedení kastračního programu pro majitele koček. 

Jak chce Město KH dosáhnout, aby se nezvyšoval počet volně žijících koček . Co může město udělat 

pro bezprizorní zvířata ve městě? 
 

Zápis zapsal/ověřil:  Jana Špačková Lacinová/Josef Dlouhý 

 


